
Esimene piketeerimine 
Hiiumaal!

Suuremõisa Põhikooli lapsed liiguvad maavalitsuse poole

Tiit Madalvee: “Oleme juba 
aastaid võimlat oodanud ja  meie 
õpilased peavad ilmale vaata
mata kehalise kasvatuse tundides 
väljas olema. See ei ole nor
maalne ning tahaksime meiegi 
inimlikes tingimustes õppida ja  
keha arendada.”

Õpilaste esindaja andis üle kir- 
ja  m aavalitsuse  so tsiaa l- ja  
tervishoiuosakonna juhatajale 
Riho Rahuojale ning majandus
osakonna juhatajale Jüri Oja
soole.

Riho Rahuoja: “Mõistame teie 
muret ja püüame leida lahenduse.”

E ile hom m ikul tu lid  m aa
valitsuse ette loosungitega Suu
rem õisa õpilased ja  õpetajad. 
Piketeerijate mureks oli Suure
mõisa võimla. Selle ehitamisega 
aastaid tagasi küll alustati, kuid 
siis rahapuudusel asi seiskus. 
Nüüd, kus maavanem Tiit Laja 
otsustada on raha jao tam ine 
mõnede hädavajalike objektide 
tarvis, otsustasidki Suuremõisa 
õpilased tulla maavalitsuse ette 
meelt avaldama, et mõjutada ra- 
hajaotuse otsustajaid suuremõi- 
salaste muret mõistma.

Suuremõisa Põhikooli direktor

... ja jälgivad nüüd oma koostatud kirja üleandmist Riho 
Rahuojale ja Jüri Ojasoole.
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